
ZAPISNIK SEJE SVETA STARŠEV OŠ JURŠINCI, 25. 9. 2024  

  

Prisotnost: glej listo prisotnosti. 

 

Dnevni red:  

  

1. Pregled in potrditev zapisnika zadnje seje Sveta staršev.  

2. Predstavitev in sprejem Poročila o delu v šolskem letu 2023/2024.  

3. Predstavitev in sprejem Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2024/2025.  

4. Pobude in predlogi  

  

  

K 1 Ga. predsednica je pozdravila navzoče, predstavila dnevni red in prebrala zapisnik zadnje 

seje Sveta staršev.  

  

Člani SS so soglasno potrdili zapisnik zadnje seje.    

 

K 2 G. ravnatelj Matej Sužnik je podal pedagoško poročilo za šol. leto 2023/2024. (priloga)  

       

         Sklep: Člani SS so soglasno potrdili poročilo o delu v šoli za šol. l. 2023/24.   

 

      

       Ga. Tanja Kvar je podala pedagoško poročilo za vrtec za šol. l. 2023/24. (priloga) 

 

         Sklep: Člani SS so soglasno potrdili poročilo o delu v  vrtcu za šol. l. 2023/24.  

 

 

G. ravnatelj pove, da so vsi otroci napredovali in zaključili razred, da so se vsi učenci uspešno 

vpisali v srednje šole, skupna realizacija v celoti  je bila 99,97%. G. ravnatelj ni bil zadovoljen 

z rezultati NPZ-ja in upa, da učenci v naslednjem letu vzamejo resno NPZ, saj se bodo rezultati 

tudi drugače upoštevali. G. ravnatelj pove, da so zelo ponosni na znanje otrok, dosegajo zelo 

dobre rezultate na športnih področjih, tehničnem področju, projektih,…dejavnosti so bile vse 

izvedene in realizirane, razen zimska šola v naravi, ki je odpadla zaradi pomanjkanja snega. G 

ravnatelj pove, da so renovirali zbornico, preselili knjižnico, želijo si še novo računalniško 

učilnico. 

 

Ga. Vesna Krampelj izpostavi zelo slabe rezultate pri fiziki (27,2%) in izrazi mnenje, da imajo 

otroci premalo tekmovanj in raziskovalnih nalog, kjer otroci nabirajo točke tudi za izjemne 

dosežke – Zoisova štipendija. 

G. ravnatelj pove, da je pri fiziki že državno povprečje nizko. G. ravnatelj je mnenja, da imajo 

otroci dovolj tekmovanj, včasih še preveč, da otroci sami izbirajo, kam se bodo prijavili, da 

otrok ne moremo prisiliti, lahko jih spodbujamo, da se veliko dogaja in otroci imajo ponujene 

možnosti. G. ravnatelj poudari, da so to to najtežja tekmovanja, težave se pojavijo tudi pri 

financiranju, da raziskovalne naloge zahtevajo 3 do 4 mesece dela. 

 



Ga. Tanja pove, da so zelo zadovoljni z zaključkom Bralne značke, da je bilo sodelovanje otrok 

in staršev zelo dobro. Pove, da so zelo veseli, da so z »razstavo v vrtcu« uspešno zaključili 

projekt Otroci sveta. Pove, da niso napredovali vsi otroci v šolo, preložitev šolanja so imeli 3 

otroci. Otroci in starši so bili zelo zadovoljni s taborom pri ga. Tamari. Ga. Tanja pove, da so z 

obiskom Pikinega festivala zaključili, saj to ni več isto, kot je bilo prej, ko se je odvijalo zunaj 

na prostem ob jezeru in da bodo raje obiskali Mini City v Ljubljani. 

 

  

K 3 G. ravnatelj je predstavil LDN  2024/25. (priloga)  

         Sklep:   Člani SS so soglasno potrdili LDN šole za šol. l. 2024/25 

        

      Ga. Tanja Kvar je predstavila LDN za vrtec 2024/25. (priloga) 

  

        Sklep:   Člani SS so soglasno potrdili LDN vrtca za šol. l. 2024/25.  

  

.  

 G. ravnatelj pove, da so otroci RAP (razširjeni program) dobro sprejeli, da so dejavnosti 

dobro zaživele. Pove, da je začetek pouka ob 7.25 – 14.00, zelo dobro poteka 15 minutni 

kreativno odmor, kjer imajo otroci čas, ki si ga organizirajo sami. Otroci se med odmorom 

družijo, igrajo družabne igre, igrajo šah, obiščejo knjižnico, telovadnico. Čas za malico in 

kosilo je skrajšan, otroci nimajo časa za neželene interakcije. Velika želja je še, da dobimo 

igrišče za šolo in šolski zvonec 

G. ravnatelj pove, da bo letos 30.5.2025 Dan šole v OŠ Juršinci – obisk Planetarija v 

telovadnici. 

G. ravnatelj pove, da bo 12.10.2024 delovna sobota – dobrodelni pohod »Tukaj sem zate«. Za 

učence OŠ organiziran dan dejavnosti -  športni dan. Sredstva bodo namenjena za opremo 

računalniške učilnice. Ga. Sabina Zorko predstavi program dobrodelnega pohoda. Vključena 

so vsa društva, OŠ, vrtec, starši,  prijavnina bo 10 eur, poskrbljeno za malico. 

 

Ga. Tanja Kvar pove, da je vrtec vpisanih 109 otrok. Da se jih izven razpisa vpisalo še 6 za 

katere ni bilo več prostora v šol.letu 2024/2025. Veselijo se novega projekta Gozdni vrtec. 

Ga. Tanja pove, da se pripravljajo v mesecu oktobru na praznovanje ob 20.-letnici vrtca 

(stavbe) v katerem delujejo. Ga. Sabina Zorko razloži smernice zdrave prehrane za šolo in 

vrtec.  

 

 

  

 

 

  

 

 

 

 

 

  



K 4 Ga. Petra Zupanič pove, da bi nesladkani čaj lahko imel več medu za okus. Tudi ga. Maja 

Zupanič in ga. Nastja Kovačec sta podali mnenje o prehrani, domačih namazih (avokadov 

namaz).  

G. Urban Slodnjak je povedal, da je dolžina malic in zajtrka prekratka in da otroci zamujajo na 

dejavnosti (nogomet). G. ravnatelj razloži, da prihaja do težav predvsem takrat, ko so 

nadomeščanja in da bo zaenkrat še tako ostalo, da je še nekaj manevrskega prostora, da je 

potrebna dobra organizacija in dejavnosti bodo stekle, ne bi pa radi skrajšali odmora. Tudi ga. 

Martina Novak pove, da ima 3.razred kosilo ob 12.50 ter da otroci zamudijo verouk ob 13.00 

uri.  

Ga. Maja Zupanič predlaga, da šola še enkrat obvesti starše, kje naj zjutraj odlagajo otroke iz 

avta. 

Ga. Vesna Krampelj pove, da se 7.ura mora krajšati zaradi avtobusnega prevoza. G. ravnatelj 

pove, da je ta ura izjemoma dovoljena. G. Mihaela Rakuša pove, da je obnašanje avtobusnih 

voznikov katastrofalno, da sta bila otroka nadrta s strani avtobusnega šoferja. G. ravnatelj 

razloži, da je o tem dogodku že obvestil direktorja Arrive, da mu pa slednji ne dviguje in ne 

odgovarja na klice.  

 

Ga. Vesna Krampelj pove, da je potrebno na novo izvoliti enega člana v svet zavoda šole. 

Izstopila je ga. Anica Majcen, na novo je bila izvoljena ga. Nina Plohl Vršič.  

 

 

 

 

  

  

Zapisala:                                                                                  Predsednica Sveta staršev:  

Tanja Kvar                                                                                Vesna Krampelj   


